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Protokoll från styrelsemöte F5–VT16
Hemliga rummet, kl. 12.15 onsdagen den 17 februari 2016

§ 1 O.F.M.Ö.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet öppnat.

§ 2 Närvaro

Joost Kranenborg
Erik Andersson
Josefine Rost
Ivar Vänglund
Lukas Wendt
Victor Lantz
Felix Agner

Sofia Leonardsson
Niklas Lundström
David Wessman
Johan Carlström
Alexandra Sjösten
Sofie Hellmark
Rasmus Stålberg

Micaela Bortas
Petter Karlow Herzog
Karin Odin
Johanna Engman
Filip Nygren t.o.m. §6
Emma Petrusson t.o.m. §6

§ 3 Adjungeringar

Alla som skrivit upp sig på närvarolistan samt som inte var ständigt adjungerade eller styrelse-
ledamöter adjungerades.

§ 4 Val av justerare

Kassör Ivar Vänglund utsågs att, jämte ordförande Joost Kranenborg, justera protokollet.

§ 5 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att godkänna dagordningen.

§ 6 Meddelanden

Kårkontakt Micaela Bortas meddelade att man kunde söka poster på kåren, både kandidera själv
och nominera andra. Gjorde man en nomnering som ledde till att en person blev vald kunde
man vinna ett presentkort på ICA.

Bortas meddelade också att det skulle vara puben Puben samma kväll, att det skulle vara
en likabehandlingsföreläsning nästa samt att det den 2 mars skulle anordnas en temakväll om
kärnkraft på kåren.

Bortas meddelade också att kåren skickat ut en enkät som skulle fyllas i.

Kulturminister Victor Lantz meddelade att reiseleiteriet veckan efter skulle sälja -iga prylar och
märken, samt att de skulle ta in förslag på nya märken, antingen då eller via kultur@fsektionen.se.
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Sexmästare Sofia Leonardsson meddelade att det var FARAD-pub samma kväll, samt att man
antingen kunde gå både dit och till puben Puben, eller istället för puben Puben.

Överfös Felix Agner meddelade att ansökan till nollningsfunktionär stängde om 4 timmar och 40
minuter. Agner meddelade också att det dagen efter skulle hållas ett diskussionsmöte i Hemliga
rummet på lunchen angående sångarstriden och att alla var välkomna.

Cafémästare Lukas Wendt meddelade att det var husmöte samma dag klockan 13.

Ordförande för MUR Emma Petrusson och vice ordförande för MUR Filip Nygren meddelade
att MUR efter att ha blivit av med sitt gamla rum nu hade flyttat in i rummet som förut
kallades Newton. Som tack för rummet och för fortsatt samarbete hade de därför en present till
-sektionen i form av en SMURF (för Samarbete mellan MUR och -sektionen).

Ordförande Joost Kranenborg meddelade att han själv och vice ordförande Erik Andersson skulle
skicka ut inbjudan till utvecklingssamtal till alla styrelseledamöter. Kranenborg meddelade också
att alla skulle skriva utskottsrapporter till veckan efter.

§ 7 Propositionsmöten och diskussionsmöte

Ordförande Joost Kranenborg lade fram ett förslag på datum för prepropositions-, propositions-
och diskussionsmöte. Dessa datum var den 2 mars för prepropositionsmöte, den 21 mars för
propositionmöte samt den 31 mars för diskussionsmöte.

Styrelsen beslutade

att sätta ovanstående datum för prepropositions-, propositions- och diskussionsmöte.

§ 8 Supersmurf

Ordörande Joost Kranenborg föreslog att sätta datum för SuperSMURF den 3 mars. Styrelsen
beslutade

att sätta datum för SuperSMURF den 3 mars.

§ 9 Beslutsuppföljning

Inga beslut fanns att följa upp.

§ 10 Arbetsgruppsrapporter och redovisningar

Tillsatt Arbetsgrupp Sammankallande Redovisning
F02–HT13 Café/Hilbertrumskorridoren Johan Andersson F09–VT16
F13–VT15 Byggandet av portabel boombox Petter Karlow Herzog F06–VT16
F01–HT15 Arbetsgrupp för nya SK Linus Blomgren F07–VT16
F12–HT15 Vice kassör med caféansvar Lukas Wendt F05–VT16
F01–VT16 Propositionsforum David Wessman F07–VT16

Vice kassör med caféansvar: Cafémästare Lukas Wendt meddealde att arbetsgruppen öns-
kade skjuta upp redovisningsdatum två veckor. Styrelsen beslutade

att sätta redovisningsdatum till F7-VT16.
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§ 11 Övrigt

Kårkontakt Micaela Bortas meddelade att hon hade frågat kårordförande Björn Sanders angå-
ende försäkringar, och att kåren hade påbörjat en utredning om huruvida de borde ha något
mer som försäkrar sektionerna. Detta var dock en rätt stor utredning som kåren skulle fortsätta
med. Bortas meddelade också att det rätt ofta var akademiska hus som hade ansvar för saker
och att man ibland behövde vara rätt hård angående det.

Prylmästare David Wessman undrade om någon hade felanmält strömbrytaren i ambassaden,
men det hade ingen.

Sammankallande valberedningsledamot Rasmus Stålberg undrade hur regeldokumentet för kan-
didaturproccessen skulle tolkas eftersom det nu var bestämt att sektionsmötet skulle delas upp.
Ordförande Joost Kranenborg meddelade att det skulle tolkas som att kandidaturplanscherna
skulle vara klara 5 läsdagar innan den första delen av sektionsmötet.

§ 12 Nästa möte

Nästa möte sattes till onsdagen den 24 februari klockan 12.15 i Hemliga rummet.

§ 13 O.F.M.A.

Ordförande Joost Kranenborg förklarade mötet avslutat.

I sektionsstyrelsens tjänst,

Joost Kranenborg
Ordförande

Josefine Rost
Sekreterare

Ivar Vänglund
Justerare


